
 

• „Požadavek na informace pro zastupitele: v jakém stavu je soud o dům č.p. 18 

Třebešovská?  

Odpověď JUDr. Lukšová Frantová: K již zodpovězenému dotazu p. zastupitele doplňuji, že 

v uvedené věci je nařízeno ústní jednání na den 19.11.2021. V uvedené věci se jedná o první 

ústní jednání.  

 

• Dostali jsme dotaci z Národní síť zdravých měst a Místní agenda 21?  

Odpověď p. starosty Mgr. P. Měšťana: MČ Praha 20 na letošní rok neobdržela žádnou dotaci.  

 


